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تبعات مصوبه ای 
جدید بر پرداخت 

حقوق بازنشستگان 
تأمین  اجتماعی

سرپرست سابق سازمان تأمین اجتماعی 
نســبت بــه اجــرای مصوبه اخیــر هیئت 
وزیــران مبنی بر متمرکز شــدن ۹ درصد از 
ســهم درمان بیمه شــدگان موضوع ماده 
۲۹ قانون تأمین اجتماعــی در خزانه داری 
کل کشــور هشــدار داد و گفت: با توجه به 
ناتــرازی و ناپایداری مالــی صندوق تأمین 
اجتماعی، اجرای چنین مصوبه ای موجب 
ایجاد مشــکلاتی برای سازمان در پرداخت 
حقــوق ماهانه پرســنل بخــش درمان و 
همچنین مســتمری بگیران و بازنشستگان 
خواهد شــد. اول آبان ماه، هیئــت وزیران، 
ســازمان تأمین اجتماعی را مکلف کرد که 
۹ درصد از ســهم درمان موضوع ماده ۲۹ 
قانون تأمیــن اجتماعی مصــوب ۱۳۵۴ را 
در حســاب جداگانه ای نزد خزانه داری کل 
کشور با عنوان بیمه درمان مشمولان تأمین 
اجتماعــی متمرکز کرده و منابع وصولی را 
مطابــق بندهای «الــف» و «ب» ماده ۳ و 
مــاده ۲۹ قانون تأمین اجتماعی هزینه کند 
و در صــورت عــدم بدهی ســازمان تأمین 
اجتماعی بــه ارائه دهندگان خدمت و کالا، 
مانده حســاب ســهم درمان در پایان سال 
مالی به حســاب ذخایر موضــوع ماده ۵۲ 
قانون تأمین اجتماعی واریز شود. در همین 
راستا نیز وزارت رفاه طی اطلاعیه ای نسبت 
به این مصوبه واکنش نشان داد و اعلام کرد 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با توجه  به 
پیچیدگی های اجرای این قانون که از سال 
۱۳۵۴ تاکنون مســکوت مانده، در دولت با 
آن مخالفت کرده اســت؛ زیرا از نظر ایشان 
اجرای قانــون نیازمند طراحی فرایند دقیق 
میــان ارائه دهندگان خدمــات درمانی در 
بخش دولتی و خصوصــی، خزانه داری و 
سازمان تأمین اجتماعی است و با توجه  به 
تصویب این پیشنهاد در هیئت وزیران، باید 
به صراحت اعلام کنیم که در صورت اجرای 
این مصوبه سازمان تأمین اجتماعی امسال 
و ســال های بعــد دیگر پولی به  حســاب 
بیمارستان های دولتی پرداخت نخواهد کرد 
و تســویه بدهی دولت به صورت مستقیم 
توسط ســازمان برنامه از محل بدهی های 
دولت به ســازمان تأمیــن اجتماعی انجام 
می شود. محمدحسن زدا، سرپرست سابق 
سازمان تأمین اجتماعی درباره تأثیرات این 
مصوبه بر عملکرد سازمان تأمین اجتماعی 
و عمل به تعهدات در قبال مستمری بگیران 
به ایســنا می گوید: این مصوبه به اســتناد 
ماده یک اساسنامه سازمان تأمین اجتماعی 
غیرقانونی است؛ چراکه براساس این ماده 
قانونی، «سازمان تأمین اجتماعی که در این 
اساسنامه اختصارا سازمان نامیده می شود 
و بر اســاس «قانون تشــکیل سازمان تأمین 
اجتماعی مصوب ۱۳۵۴» تشــکیل شــده 
است، دارای شخصیت حقوقی و استقلال 
مالی و اداری است و امور آن منحصرا طبق 
مقررات این اساســنامه اداره خواهد شد». 
به عبارتی این سازمان، از نظر اداری و مالی 
دارای استقلال است و کســی نباید در این 
زمینه ها مداخله کند. او ادامه داد: در سال 
۱۳۹۷ که سرپرست سازمان تأمین اجتماعی 
بودم، متمرکزشدن ۹ درصد از سهم درمان 
تأمیــن اجتماعی در خزانــه دولت یک بار 
دیگر مطرح شد که با تلاش های انجام شده 
و از طریــق دیوان عدالت اداری، اجرای این 
موضوع منتفی شــد اما دوباره این مصوبه 
به تازگــی تصویب شــده و در تلاش اند که 
۹ درصــد حــق درمــان ســازمان تأمیــن 
اجتماعی را از سازمان دریافت کنند.  دلیل 
این موضوع این اســت کــه در حال حاضر 
حــدود ۶۰ هــزار مرکز درمانــی در درمان 
با ســازمان تأمین اجتماعی  غیرمســتقیم 

طرف قرارداد هستند.

شب جنگل زودتر فرامی رسد
 غروب زودهنگام

دوچرخــه قراضه رو کــه اجاره کردم، زدم به دل جنگل ســیگیریا 
اطراف قلعه تاریخی، وســط کشــور تخم مرغیه سریلانکا. یه جاده 
خاکی داشــت با تابلوهایی در کنار. هر ۵۰۰ متر این تابلو تکرار می شد. به 
یکی شون نزدیک شدم و دقت کردم نوشته بود: خطر مواجهه با فیل های 

وحشی. به زبان انگلیسی و سریلانکایی!
روبه روی قطعه ســنگ بزرگ و اعجاب انگیز  که قلعــه تاریخی بر اون 
استوار بود، یه تپه بزرگ سنگی هم قرار داشت که گویا از بالای اون بهترین 
دید رو می شــد به قلعه و طبیعت بی نظیر اطرافش داشت. روبه رو البته 

با فاصله ای چند کیلومتری.
خــودم رو با همون دوچرخه کج و کهنه که فقط یکی از ترمزهاش هم 
کار می کرد اون هم ترمز جلو، به اونجا رســوندم. دوچرخه رو به یه میله 
تابلو محکم کردم با قفلی نه چندان محکم و مســیر رو به ســمت بالای 

تپه شروع کردم.
مســیر مشخص و گاهی حتی سنگ فرش بود. گاهی هم باید به سختی 
از لابه لای دو قطعه ســنگ بزرگ می گذشــتم و با کمــک درختچه ها که 

خوش جا دست آدم رو می گرفتن بالا می رفتم.
بــه بالا که رســیدم فهمیدم هرچقدر هم قدرت خیالت قوی باشــه و 
بــالِ تصور آدم پرواز کنه، نمی تونه این رؤیایی صحنه غروب رو از اون بالا 

تجسم کنه!
مکانی برای وســعت دیــدی ۳۶۰ درجه. تا چشــم کار می کرد جنگل 
بود و انبوه رنگ ســبز شــفابخش. شــاید اگه کمی تخیل و اغراق قاطی 
افکارت می شد، فکر می کردی تمام سریلانکا رو داری از اون بالا می بینی. 
این لوکیشــن درست وسط کشــور بود آخه. روی تپه درختچه هایی چقر 
و کاکتوس هایی بلندقامت و زیبنده عکس های گردشــگران، فضای واقعا 

کم نظیری به اون اوج بخشیده بودن.
فضا، مطلوبِ ســاعت ها نشستن و تماشــا کردن بود. اگرچه به خاطر 
تبلیغات گســترده اینستاگرامی کمتر جای این چنینی در زمین هست که از 
هجوم گردشگر خودنما دور مونده باشه، شلوغ بود و اکثرا مشغول گرفتن 
عکس های موســوم به اینســتاگرامی. اما باز هم اون قدر بالای تپه فضا و 
جای صاف داشــت که بشه قدری از همهمه دور شد و دقایقی به خلوتی 
نشســت، یه گوشــه ای. همهمه ای از ده ها زبان و گویش که در یک نقطه 
زمیــن گرد هم اومده بودن برای تماشــا. این همراهی و هم زمانی شــاید 

نقطه زیباتر داستان و مکان بود.
از دور قلعــه هم قابل تماشــا بود؛ مثل قارچی که از دشــتی وســیع 
ســر برآورده باشــه. یه ســنگ بزرگ و عظیــم و تقریبا مکعب مســتطیل  
کــه از زوایــای مختلف به شــکل شــیر و فیل هم بــود انــگار. وقتی از 
محلی ها جویا شــدم، فهمید که توهم نیســت و اونها هم همین عقیده

 رو دارن.
خورشــید داشــت غروب می کرد. بعــد از غروب بلافاصلــه به پایین 
برگشــتم که در روشــنایی یه  ســاعته، بعد غروب از جنگل عبور کنم و به 
جاده و سپس روستا برسم. هوا اون بالا روشن بود، اما چند دقیقه بعد تو 
جاده خاکی در وســط انبوه درخت ها کاملا تاریک بود. مسیر من هم برای 
کوتاه تر بودن با مسیر ماشین های گردشــگری و دیگر مسافرا فرق می کرد 
کمی ناهموارتر هم بود. بخشی   رو طی کرده بودم و هیچ کسی تو جاده نه 
سبقت می گرفت نه از روبه رو می اومد. برگشتن و طی کردن راه دورتر هم 

به نظرم غیرمنطقی می اومد.
به هر حــال در حــال طی کردن مســیر بــودم. دوچرخه هــم که ترمز 
درست وحسابی نداشــت، چه برسه به چراغ! چراغ قوه موبایلم رو روشن 
کــردم و با یه دســتم گرفتم رو به جلــو و به راه ادامــه دادم. با حداکثر 
تــوان رکاب مــی زدم که زودتر مســیر تاریــک و حالا دیگــه خوف انگیز

 طی بشه.
هر از گاهی تابلوهای شب رنگ هشــدار برخورد با فیل های جنگل هم 
کابوس وار نزدیک و رد می شــد. ســعی می کردم به تنهــا چیزی که فکر 
می کنم رکابزنی باشــه و بقیه اتفاقات رو بســپارم به تقدیــر. هر از گاهی 
گوشــی روشــن رو یه نگاهی می کردم و متراژ باقی مانده تا جاده نســبتا 

اصلی رو چک می کردم.
ربع ســاعت بعد به جاده رســیدم و تمام فکرهای ناشی از ترس پایان 
گرفت. فکرایی مثل حادثه در سرزمینی دیگه و دقت به آخرین دیدارهای 
دوســتان و خانواده کــه اگرچه خیلی جدی نمی تونه باشــه بعد از پایان 

ماجرا، در اصل اما در اون شرایط برجسته و در اولویت هستن.
کمتریــن تجربــه اون غــروب بی نظیر این بــود که در جنــگل به ویژه 
جنگل های انبوه اســتوایی، حداقل هوا یه ســاعت زودتر تاریک می شه و 

باید این رو برای برنامه های طبیعت گردی حتما لحاظ کرد.
اونچــه که ما رو نکشــه قوی تر می کنه، شــاید جمله ای باشــه که در 
همه جا کاربرد نداشــته باشه؛ مخصوصا در زندگی سخت و تأمین معاش 
در شــرایط نابســامان. اما در طبیعت گردی این جملــه می تونه مصداق 

داشته باشه.
سفرتون بی خطر!

جزئیات روز پر درگیری شورای شهر  تهران

تصادف خونین در میدان شهدا
 درگیری در بهشت

گزارش خبری سازوسفر

جامعهجامعه

نورا حسینی : ساعت ۱۵:۱۰ ظهر روز یکشنبه ششم آبان ، یک 
دستگاه اتوبوس بخش خصوصی در مسیر غرب به شرق خیابان 
مجاهدین اسلام قبل از میدان شهدا در حال حرکت بود که ابتدا 
با یک خودروی پراید برخورد کرد  و راننده کنترل وسیله نقلیه را 
از دست می دهد. در ادامه با سه دستگاه موتورسیکلت در  حال 
حرکت و چهار دســتگاه خودروی ســواری پارک شده در حاشیه 
خیابان برخورد می کند. سپس این اتوبوس به رفیوژ وسط خیابان 
برخورد کرده و متوقف می شــود. در این حادثه دو نفر کشــته و 
۹ نفر زخمی می شــوند . حادثه ای خونین که بحران فرسودگی 
در ناوگان حمل ونقل عمومی را یادآوری کرد . روز گذشته، جعفر 
تشکری هاشمی، رئیس کمیســیون حمل ونقل شورای شهر، در 
صحن شورا به این حادثه اشاره و از عدم تخصیص کامل بودجه 

اورهال اتوبوس ها انتقاد کرد.
او دلیــل حادثه را نقــص فنی اتوبوس دانســت و گفت :  به 
گفته راننده، گیرکردن پدال گاز دلیل این تصادف بوده اســت. این 
حادثه تلخی اســت که در ساعت کاری و در یک شهر آرام اتفاق 
افتاده. اما این فقط یک تصادف نبود. اعضای شــورای شهر، اگر 
کمی این حادثه را ریشــه یابی کنیم به نکات خاصی می رســیم. 
ســال ســاخت اتوبوســی که تصادف کرد ۱۳۸۶ بــوده؛ یعنی 
۱۷ ســال در تهران کار کرده و مسافر جابه جا کرده است. مطابق 
مصوبــه ۱۷ دی ســال ۱۴۰۲ دولــت، میزان کارکــرد اتوبوس ها 
۱۰ سال است و گفته شده اگر اتوبوسی اورهال شود، پنج سال به 
عمر آن اضافه می شــود؛ یعنی حتی اگر این اتوبوس اورهال هم 
می شــد که نشده بود، حداکثر عمر مفید آن باید ۱۵ سال می بود، 
ولی شاهد هستیم که این اتوبوس ۱۷ سال کار کرده است. در سه 
سال گذشته بارها گفته ایم که ناوگان اتوبوسرانی تهران فرسوده و 
زهوار در رفته است. این اتوبوس ها دیگر قادر به ارائه خدمات به 
شهروندان نیستند. مردم ما با رنج و مصیبت بسیار از اتوبوس ها 
استفاده می کنند. اقداماتی که شهرداری تهران انجام داده جای 
تشــکر دارد و در برابر کارهای انجام نشــده نیــز جای گله مندی 
وجــود دارد. وقتی تهران به هفت هزار اتوبوس احتیاج دارد، ما 
نمی توانیم دلخوش به قرارداد هزارو  ۵۰۰ اتوبوس داخلی و یک 

قرارداد اتوبوس برقی که چیزی از آن مشخص نیست، باشیم.
تشکری هاشــمی با تأکید بر اینکه بــه هر قیمت ممکن باید 
برای تهران اتوبوس تأمین کنیم، گفت: در بودجه، ۱۰ هزار میلیارد 
تومان مازاد برای ناوگان حمل ونقل عمومی اختصاص داده ایم 
تا مشــکلات حمل ونقلی کاهش یابند، امــا بخش اندکی از این 
بودجه ها صرف بهبود ناوگان و توسعه آن شده است. در بودجه 
سال گذشته، هزارو  ۳۲۵ میلیارد تومان برای نوسازی و بازسازی 
ناوگان منابع گذاشته ایم، اما مطابق با گزارش ها تنها حدود ۴۰۰ 
میلیارد تومان مستقیما برای این کار تخصیص داده شده و بخش 
دیگر به دیون این بخــش که اوراق قرضه بوده تخصیص یافته 
اســت. دوســتان شــهرداری باید اهتمام ویژه ای به تعمیرات و 

نوسازی داشته باشند.
کهنه بودن ناوگان، خاص اتوبوســرانی نیســت؛ در مترو نیز 
شــاهد همین موارد هســتیم. در بازدیدی که چند روز گذشــته 
از مجموعه واگن ســازی داشــتم، متوجه شــدم از هــزارو  ۵۰۰ 
میلیارد تومان بودجه ســال گذشــته، تنهــا ۲۶۲ میلیارد تومان 
هزینه قطعی شــده اســت؛ یعنی مصوبات ما تأثیرگذاری لازم 
برای بهبود نداشــته اند. هر چقدر هزینه تصویب کنیم، اما برای 
اورهال تخصیص نیابد یعنی کاری نکرده ایم. مشــکلات متعلق 
به اتوبوســرانی و واگن سازی نیســتند، بلکه مشکل تأمین منابع 
اســت. متوفیان و مجروحان حادثه میدان شــهدا باید توســط 
مســئولان شــهرداری تهران سرکشــی شــوند و باید به مسائل 
درمانی مصدومان توجه شــود و نباید خدای ناکرده گفته شود 
آن ماشــین بیمه داشته و هزینه ها باید از بیمه گرفته شود. ما در 

مقابل تمامی شهروندان مسئول هستیم.

مهدی بابایی، عضو دیگر شــورای شهر تهران در واکنش به 
این ســخنان با لحنی تند گفت: کســانی که قــرارداد چین را به 

سازمان بازرسی کشاندند، مسئول این حادثه هستند.
تشکری هاشــمی در پاســخ به او گفت ســازمان بازرســی 
جلسه ای برگزار کرده بود که هر عضوی نسبت به قرار داد چین 
صحبتــی دارد، بیان کند . این جلســه مخفی نبــود و از مدیران 

شهری هم برای حضور در آن دعوت شده بود .
 بابایــی در واکنش به این ســخنان گفت :  من نامی از کســی 
نبــردم، اما خون کشته شــدگان ایــن حادثه رانندگــی به گردن 

شماست .
تشکری هاشــمی نیز در جواب به بابایی گفت شــما نماینده 

مردم هستید یا نماینده شهرداری تهران؟
البته مهدی چمران، رئیس شــورا، هر دو عضو را به آرامش 
دعوت و تأکید کرد: با دعوا و سر و صدا و  اوقات تلخی به یکدیگر 
مشــکلی حل نخواهد شــد. باید بتوانیــم این تعــدادی را که 
خریداری شــده وارد کنیم و تعدادی را که از داخلی ها خریدیم، 

تکمیل کنیم.
او با بیان اینکه خود آقای تشکری هاشمی نیز در جلسه هفته 
گذشــته با حضور خودروسازان داخلی شــرکت داشتند، گفت: 
تمام خودروســازان داخلی را در اینجا دعــوت کردیم. دیگر به 
التماس افتادیم که به جای ۵۰ اتوبوس در ماه، ۶۰ اتوبوس را به 
ما تحویل بدهند. البته اینها کار زیاد مهمی نیســت ولی خریدن 
همین هزارو  ۲۰۰ دستگاه اتوبوس در این دو، سه سال رقمی بود 
که با هر ســختی اتفاق افتاد، هرچند کافی نیست. مجدانه باید 

تلاش کنیم که خریدهای خارجی وارد و عملیاتی بشود.
تشکری هاشــمی در حاشیه شورای شــهر هم درباره جلسه 
سازمان بازرسی با موضوع قرارداد حمل ونقلی چین به رسانه ها 
گفت : ســازمان بازرســی کل کشــور از بنده و تعــدادی دیگر از 
اعضای شورای شهر دعوت کرد تا در خصوص اشکالاتی که برای 
قرارداد چین داشــته ایم و رفع موانع حقوقی و قانونی مواردی 
را مطرح کنید، اما متأسفانه در جلســه امروز آقای بابایی دلیل 
عقب ماندگی های سه سال گذشته را به دور از انصاف، به جلسه 
دو هفته قبل سازمان بازرسی ارتباط داد. بنده مایل نیستم درباره 
برخــی موارد صحبت کنم، اما وقتی برخــی از موارد در صحن 
شورای شهر مطرح می شــود،  باید به آنها پاسخ داده شود. باید 
بدانیم کارهایی که باید در ســه ســال گذشــته انجام می شدند  
اما نشــدند، هیچ ارتباطی به اشــکالات حقوقی مصوبه شــورا 
نــدارد. ما باید برای مردم به صورت درســت و قانونی کار کرده 
و عقب ماندگی هــا را جبران کنیم. اینکه بخواهیــم دائما افراد 
دیگر را متهم کنیم، درست نیست. فرافکنی ها به دور از منطق، 
عقلانیت، انصاف و عدالت اســت. سازمان بازرسی از کسانی که 
نســبت به لایحه خریدهای خارجی انتقاد داشتند، دعوت کرده 
بود تا دلایل آنها را بشــنود. فرمانداری تهران لایحه مذکور را به 
صورت مشروط به تصویب رسانده و اعلام کرده است در صورت 
تحقق شــروط، لایحه خرید از چین را تأیید می کند. البته ایرادات 

در هیئت حل اختلاف وزارت کشور نیز در دست بررسی است.
به گفته تشکری هاشمی، سازمان بازرسی ایراد اشکال قانون 
حداکثر ظرفیت استفاده از توان تولید داخل را به مصوبه شورای 
شــهر گرفته و اعلام کرده ابتدا باید از توان داخل اســتفاده کرد 
و ســپس خرید از خارج انجام شــود. همچنین سازمان بازرسی 
قانون ترک تشــریفات آیین و معاملات شــهرداری تهران نیز را 

رعایت نکرده است.
رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شــورای شهر تهران 
با بیان اینکه همچنین اشــکالاتی درباره ضرورت برقی ســازی 
کــه خودمــان هــم روی آن ایرادهایی گرفته ایم، مطرح شــده 
اســت، گفت: برقی ســازی، فناوری جدیدی در دنیاست و نباید 
تمام تخم مرغ های خود را در یک ســبد بگذاریم و تمام بودجه 

شــهرداری را به ســمت محصولی ببریم که نه زیرســاخت آن 
را داریــم و نه دانش و فناوری آن را. مــا نباید با قیمت دو و نیم  
برابری، اتوبوس های برقی بخریم. شــهر مشکل کمبود ناوگان 
دارد و باید ســریعا ناوگان تأمین شود. چین سالانه ۲۰ تا ۳۰ هزار 
اتوبوس برقی تولیــد می کند. اینکه بخواهیــم ۱۰ درصد تولید 
جهانی را در یک قرارداد بیاوریم، به نظر  عجولانه تصمیم گرفتن 
اســت. تعدادی تاکســی برقی به راننــدگان داده شــد، اما هر 
روز شــاهد شــکایت رانندگان در خصوص زیرســاخت و قیمت 
تمام شده هســتیم. درحالی که هنوز این تاکسی ها کار نکرده اند، 
دارای چالش های بســیاری هستند. ما موظف هستیم به عنوان 
کارشــناس  این مشــکلات را برطرف کنیم و درعین حال  بهترین 
تصمیم را برای شــهر بگیریم. ســازمان بازرســی و هیئت حل 
اختلاف وزارت کشور در  حال بررسی قرارداد هستند و امیدواریم 
تصمیمی گرفته شود که به  نفع مردم شهر است. اینکه بخواهیم 
به خاطر علایق خود  کاری را انجام دهیم، دور از منطق مدیریت 

است و ما باید بهره وری حداکثر را ببینیم.
اما تصــادف خونین میدان شــهدا تنها تذکــر حمل ونقلی 
شورای شهر تهران نبود . نرجس سلیمانی به عملکرد شهرداری 
در مدیریت تاکســی های برقی انتقاد کرد و خواستار پاسخ گویی 

شهردار و معاونان مربوطه به مشکلات پیش آمده شد.
او در تذکــری به چالش های مدیریتــی و کمبود برنامه ریزی 
شــهرداری در پروژه تاکســی های برقی پرداخت. او ادامه داد : 
مردم از مدیران نه نوکر می خواهند و نه تاج ســر، بلکه مدیری 
می خواهنــد کــه توانمند، مدبر  و صــادق باشــد و پیش از هر 

تصمیمی  جوانب آن را بسنجد و تبعات آن را بپذیرد.
او در انتقــاد از واردات تاکســی های برقی بــدون فراهم کردن 
زیرســاخت های لازم گفت: شــهرداری تهران بدون در نظر گرفتن 
امکانات و تجربیات گذشــته،  خودروهای برقی را وارد کرده است. 
گرچه حرکت به  ســمت انرژی های پاک ضروری است، اما مدیران 
بایــد توان خود را ســنجیده و منابــع موجود را در نظــر بگیرند. 
متأســفانه این پروژه باعث شــده بســیاری از رانندگان تاکســی با 
مشکلات خانوادگی مواجه شوند و روزی حلال آنها زیر سؤال برود.
ســلیمانی به بی توجهی معاونان شــهرداری بــه پیگیری 
مشکلات رانندگان اشاره کرد و گفت: مدیران ما دیگر علاقه ای به 
حل مشــکلات این رانندگان ندارند و حتی برخی تهدید کرده اند 
که در صورت پیگیری بیشتر، تاکسی های برقی از آنان گرفته و با 

خودروهای سمند جایگزین خواهد شد.
او از شــهردار تهران  خواســت  هرچه ســریع تر جلسه ای با 
نمایندگان رانندگان برگزار کرده و به مشــکلات آنان گوش دهد. 
او تأکید کرد که مدیران باید رفتارشــان با مردم را اصلاح کنند و 
گفت: باید به شیوه ای صحیح با شــهروندان رفتار شود؛ چرا که 

آنها صاحبان اصلی این شهر هستند.
سلیمانی همچنین به جلسه ای با مسئولان وزارت نفت اشاره 
و ابراز امیدواری کرد که مشکل رانندگان با همکاری دستگاه های 
دولتی حل شــود. مشــکل با اعطای وام قابل حل نیســت؛ زیرا 
رانندگان قادر به پرداخت اقســاط آن نخواهند بود. پیشنهاد من 
این اســت که مدیریت تاکســی های برقی به جای شهرداری به 
وزارت صنعت، معدن و تجارت واگذار شود تا با همکاری وزارت 

نفت، این مشکل به طور ریشه ای حل شود.
رئیس شــورای شهر تهران، در پاســخ به این تذکر تأکید کرد 
که شــهرداری باید بــه این موضوع با جدیت رســیدگی کند. او 
گفت: شهرداری باید به طور شفاف با رانندگان تاکسی های برقی 
وارد گفت وگو شــود و در کوتاه ترین زمان ممکن مشکلات آنان 
را برطــرف کند. حل این مشــکل نیازمند همــکاری همه جانبه 
بین دستگاه های مختلف اســت و نباید تنها بر  عهده شهرداری 
گذاشته شــود. هر مدیری باید به تصمیمات خود پایبند باشد و 

پاسخ گوی تبعات آن باشد.
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